

# K10/K10H说明书 (中英文版)

材质: 128g双铜+双面2C印刷+骑订 32P

## KEYTU

# K10/K10H

### Manual

封面

### DIAGRAM

1. Volume down	2. Volume up	3. Intercom
4. Multi-function	5. Voice assistant	6. Charging port
7. Headphone jack		

### OPERATION INSTRUCTIONS

#### Operation tips

- Fully charge before first use.
- Plug headphone in the headphone jack.
- Connect the USB charging port and the power adapter with a USB cable for charging.

#### 1. Power on

Press and hold the multi-function button and the intercom button for 3 seconds until the blue LED indicator flash for 1 second and with a voice prompt that the headset is powered on.

#### 2. Power off

Press and hold the multi-function button and the intercom button for 3 seconds until the red LED indicator flash for 1 second and with a voice prompt that the headset is powered off.

#### 3. Pairing with phone

Press and hold the multi-function button for 3 seconds until there is a voice prompt. Search and connect the K10/K10H wireless with the phone until there is a voice prompt indicating the phone and K10/K10H wireless paired.

#### 4. Phone operation

- Answering incoming calls**  
Press the multi-function button to answer incoming calls.
- Hang up**  
Press the multi-function button to hang up while on a call.
- Voice dial**  
Press the voice assistant button and say call someone while not on a call.
- Switch between phone and the headset**  
Press and hold the multi-function button for 2 seconds, the voice will switch between the headset and phone while on a call.
- Automatically answering incoming calls**  
First activate the auto-answer function. Then, press and hold the multi-function button for 2 seconds to reject incoming calls.
- Rejecting incoming calls**  
Press and hold the multi-function button for 2 seconds to reject incoming calls.

#### 5. Disconnect devices paired

In power off state, press and hold the volume up, volume down, and multi-function button for 3 seconds until there is a voice prompt.

#### 6. Voice control

Short press the volume up button to turn up the volume and short press the volume down button to turn down the volume (there is a "0" tone when reaching the max or min volume).

#### 7. Switch between languages

In power off state, press and hold the multi-function button and the volume up button to switch between languages.

#### 8. Turn on and turn off auto-answer

In power off state, press and hold the multi-function button and the volume down button for 3 seconds.

### PAIRING FOR TWO PEOPLE

#### 9. Setting up intercom (1)

Step 1. Disconnect the pairing between A and B

Step 2. Pairing in sequence

A press and hold the intercom button for 3 seconds until the red and blue LED indicators flash alternatively.

A press and hold the intercom button for 3 seconds until the red and blue LED indicators flash alternatively.

B short press the intercom button until the blue LED indicator flashes rapidly. B will search and pair with A. After successfully paired with each other, the intercom function is activated.

Step 3. Short press the intercom button to end the intercom function while being paired.

Step 4. Short press the intercom button to activate the intercom function.

Once paired, the intercom function can be activated or ended with a short press in power on state.

### TWO-INTERCOM PAIRING WITH OTHER BRANDS

#### 10. Setting up intercom (2)

Notes: this product can be paired with the other brands.

Press and hold the intercom button for 3 seconds until the red and blue LED indicators flash alternatively.

Short press the intercom button until the blue LED indicator flashes quickly.

The headset enters into search mode, pair with the other brands and activate the intercom talking function.

Once paired, short press the intercom button to start or end the intercom talking.

### GROUP INTERCOM PAIRING

#### 11. Group intercom pairing

Note: Serial connection, and up to 8-person intercom.

Step 1: Unpair A and F

Step 2: press and hold the intercom button of all devices until there is a voice prompt of "intercom pairing" (all devices are powered on first).

Step 3: Double click the intercom button of A and wait for all devices to be paired in sequence.

Step 4: Double click the intercom button to end intercom talking.

Step 5: Short press the intercom button to enter into intercom talking.

### MUSIC SHARING

#### 12. Music sharing

Step 1: After A and B paired, the music can be shared.

Once hang up the intercom and play music. A press and hold the volume up and down buttons for 2 seconds until there is a voice prompt of music sharing.

While sharing music, press and hold the volume up and down buttons for 2 seconds to stop sharing music.

Notes: Music will pause and a new audio decoder will be applied during music sharing for some phones due to issues related to their system. Then you need to press the button to continue playing music.

### FUNCTION PRIORITY

Level 1: phone & intercom by introduced adaptor.  
Level 2: intercom introduced by two-way radio cable.  
Level 3: Wireless intercom.  
Level 4: Music.

### SPECIFICATION

Codecs	SBC / AAC / APTX / APTXHD
Transmission range	500m
Standby time	300 hours
Working time	18 hours
Charging time	About 2.5 hours
Charging port	Common type-c port
Battery type	Chargeable Lithium polymer battery
Power adaptor	5V-1A
Working temperature	14°F - 131°F (-10°C - 55°C)
Storage temperature	-4°F - 140°F (-20°C - 60°C)

⚠ The actual time can be different from the time in specification depending on the types of phones and its status.  
⚠ Due to factors such as environment and climate, there can be deviation in intercom distance.

### VOICE PROMPT OF BATTERY LEVEL WHEN POWERED ON

**High battery level**  
Voice prompt: the battery level is 100%

**Medium battery level**  
50% Voice prompt: the battery level is 50%

**Low battery level (low battery alarm)**  
Voice prompt: low battery level (once every five minutes)

### CHARGING STATUS

Charging: the red light is on  
Fully charged: the blue LED indicator is on

### NOTES

- The storage temperature of this product is -20°C to 60°C. Do not store it in an environment with too high or low temperature, otherwise, the service life of the product will be affected.
- Do not expose this product to fire to avoid explosion.
- If you do not use this product for a long time, please store it in a dry environment and charge it once every three months so that the product can work normally.
- If the product can not be powered on, please charge it to reset.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio or television reception. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:  
(1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Company: Keytu (Shenzhen) Technology Co., Ltd  
Contact: 400970844  
Address: Room 505, Tower B, Tajindi e-commerce incubator base, Longhua new district, Shenzhen city  
Website: www.keytu.cn

## KEYTU

# K10/K10H

### 头盔耳机说明书

### 功能示意图

1.音量减	2.音量加	3.对讲按钮
4.功能键	5.语音助手按键	6.充电接口
7.音频输出		

### 操作说明

#### 操作提示

- 新机建议先充满电再使用。
- 把耳机插入音频输出。
- 将USB线一端插入USB充电口，另一端接入电源，即可充电。

#### 一、开机

长按多功能键+对讲键3S，蓝灯常亮15秒，此时听到开机提示音。

#### 二、关机

长按多功能键+对讲键3S，红灯常亮15秒，此时听到关机提示音。

#### 三、与手机配对连接

长按多功能键3S，此时听到提示音，手机搜索K10/K10H连接，已连接此时听到提示音表示成功。

#### 四、电话操作

**接听**  
来电时按一下功能键接听  
**自动接听**  
来电时自动接听  
**结束通话**  
来电中长按功能键2秒挂断来电

**语音接听**  
按一下语音助手按键呼叫语音提示，语音呼叫打电话XXX (无通话时)

**切换设备**  
长按秒功能键，声音在耳机和手机间切换 (通话中)

#### 五、清除已配对设备

同时长按音量加+音量减+多功能键3S 此时听到提示音。(关机状态下)

#### 六、调节音量

单击音量加键增大音量  
单击音量减键减小音量  
(音量最大或者最小时会有“滴”提示音)

#### 七、语言切换

关机状态下  
长按多功能键+音量加键(3s)

#### 八、开启和关闭自动接听

关机状态下  
长按多功能键+音量减键(3s)

### 双人对讲配对

#### 九、对讲设置一

第一步:清除A和B的配对记录

第二步:成员之间按照以下顺序互相配对

A长按对讲按钮3S  
红灯交替闪烁

B长按对讲按钮3S  
红灯交替闪烁

B短按一次对讲按钮(蓝灯快闪)  
搜索到后会对成功连接对讲通话

第三步:单击对讲按钮断开对讲(对讲结束时)

第四步:单击对讲按钮重新配对(对讲开始时)

配对过的设备,下次开机只要短按对讲按钮,可以发起和挂断语音对讲

### 其他品牌双人配对

#### 十、对讲设置二

注意: 可与其他品牌配对对讲

长按对讲按钮3S  
红灯交替闪烁

短按一次对讲按钮  
蓝灯快闪

其他设备  
其他品牌进入搜索模式  
搜索到后可以连接直接对讲通话

配对过的设备,下次开机只要短按对讲按钮,可以发起和挂断语音对讲

### 多人对讲匹配

#### 十一、多人对讲连接操作

注意: 串联连接方式,最多可支持8人对讲

第一步:清除A和B的配对记录  
第二步:全部设备长按对讲键3S,语音提示“配对”(开机状态时)

第三步:A双击对讲按钮,等待所有的设备依次连接即可

### 多人对讲匹配

第四步:双击对讲按钮重新配对

第五步:单击对讲按钮连接前后

### 音乐分享功能十二、音乐分享功能 第一步:将A建立对讲之后,有记录才知道分享给谁 挂断对讲之后,A播放音乐下,长按加键组合2s,即可分享音乐 分享中长按加键组合2s可结束分享 注意:部分手机系统限制,分享中先暂停音乐重新选择语音接听设备,需要重新设置设备 功能优先级 一级:电话及语音接入进来的对讲 二级:对讲控制线接入进来的对讲 三级:对讲 四级:音乐 规格 | | | |--------|-----------------------------| | 解码支持格式 | SBC / AAC / APTX / APTXHD | | 工作距离 | 500米 | | 待机时间 | 300小时 | | 工作时间 | 18小时 | | 充电时间 | 约2.5小时 | | 充电接口 | TYPE-C通用接口 | | 电池类型 | 可充电聚合物电池 | | 电源要求 | 5V-1A | | 工作温度 | 14°F - 131°F (-10°C - 55°C) | | 储存温度 | -4°F - 140°F (-20°C - 60°C) | ⚠手机类型和使用状态而定,实际时间可能有所不同。 ⚠工作距离会受使用环境及气候等因素出现一些偏差。 开机电量语音提示 **电量充足时** 提示音: 剩余电量100% **中等电量时** 提示音: 剩余电量50% **电量不足时(低电量报警)** 提示音: 电池电量低 (每隔5分钟提示一次) 充电状态 充电时: 红灯常亮 充满电后: 蓝色灯常亮 注意事项 - 本品适用的储存温度为-20°C到60°C,请勿在温度过高或过低的环境下存储,否则会影响产品使用寿命。 - 请勿将本品暴露在明火之中,避免爆炸。 - 如长时间不使用本产品,请将其存放在干燥的地方,并定期给产品充电(三个月充电一次),以保证产品能正常工作。 - 开不了机时,请插上电源,充电复位。 公司: 科捷速(深圳)科技有限公司 联系电话: 400970844 地址: 深圳市龙华区海吉地电子商务孵化基地B座505 网址: www.keytu.cn